
PLAATSELIJK BELANG JUBBEGA-HOORNSTERZWAAG 
Algemene Ledenvergadering 

datum:  21 november 2023 
aanvang: 20.00 uur 
locatie: MFA De Kompenije 
 
Aanwezigen: ± 43 personen 

Voorzitter: René Jelsma 

Notulist: Age Hartsuiker 

Afwezig met kennisgeving: Tjalke Oosterbos, Maaike (bestuur), Heerenveen Lokaal, 
Gemeentebelangen Heerenveen, D66, VVD en CDA 

Gasten: Wethouder, wijkmanager, projectleider centrum, wijkagent en twee medewerkers 
Caleidoscoop. 

 

1. Opening: 20.05 

 

2. Vaststellen agenda: akkoord 

 

3. Ingekomen stukken/mededelingen: 

Voorzitter haalt de brief met handtekeningen van aanwonenden Schoolstraat naar voren. 

Volgt korte discussie hoe en wat kun je doen. Handhaving is indien mogelijk,  een 

momentopname, drempels en/of betonnen bakken worden ook niet als optie gezien. 

Opmerking wijkmanager is dat het om gedrag/mentaliteit gaat van de bestuurders en die 

verander je alleen door iedereen er op aan te spreken. De wijkagent gaat in gesprek met de 

aanwonenden van de Schoolstraat. Brief met handtekening is verzonden naar de wijkagent 

en griffie Heerenveen  t.a.v. de gemeenteraad en het college. 

 

Verder geen ingekomen stukken en of mededelingen. 

 

4. Notulen: worden goedgekeurd met dank aan de notulist. 

 

5. Bestuurszaken: 

Age Hartsuiker neemt komend voorjaar na 8 jaar afscheid van het bestuur. 

 

6. Lopende zaken: 

De Kompenije; De bestuursvoorzitter meldt dat er geen nieuws is en de gesprekken met alle 

partijen de nodige tijd neemt. In december wil en hoopt het bestuur van De Kompenije 

duidelijkheid te krijgen.  

 

HNI: De heer Van Linde meldt dat er een voorbeeld van de nieuwe feestverlichting is 

opgehangen, zodat een ieder deze kan zien. De buurtvereniging die de verlichting altijd 

beheerde en plaatste meldt dat er geen of slechte communicatie is geweest hierover. HNI 

zegt hier wat aan te gaan doen. 

Er zijn 4 kunstwerken geplaatst en deze worden op termijn ook nog uitgelicht. 

HNI en Plaatselijk Belang trekken samen op bij het maken van een goede en informatieve 

website. Doel zoveel mogelijk informatie van ondernemers, voorzieningen, verenigingen en 
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activiteiten hier overzichtelijk te presenteren. 

Naar aanleiding hiervan wordt uit de zaal geopperd om na te denken over een dorpskrant 

waar alle nieuwtjes vanuit de mienskip te vinden zijn. Gevraagd hiervoor met plannen te 

komen en een redactie te vormen. Aanwezigen denken daar nog verder over na. 

Anneke Lukkes meldt dat een concept voor dorpsbrief/krant met veel info al klaar ligt om 

uitgewerkt te worden. 

 

Woningbouw Jubbega: geen nieuws op dit moment. 

 

Aanpak centrum: 

Na de eerste vertragingen door de nutsbedrijven loopt alles nu op schema.  

De bestrating fase 1 zal nog voor de kerstdagen gereed zijn. Tijdens de kerstdagen zijn er 

geen werkzaamheden en wordt alles keurig opgeruimd, zodat de ondernemers vrije ruimte 

hebben voor hun activiteiten.  

Op 8 januari starten de werkzaamheden weer en dan worden fase 2 en 3 uitgevoerd. 

Er wordt nog een keer benadrukt dat indien men klachten heeft of informatie wil, gebruik te 

maken van het inloop-uurtje bij de aannemer of contact op te nemen via bekend 

telefoonnummer. 

Voorzitter bedankt de projectleider van de gemeente en er zijn verder geen opmerkingen 

vanuit de zaal. 

 

Hertenkamp:  

Beter te noemen als reeënkamp loopt goed.  

Er is een nieuwe vrijwilliger gevonden.  

Actie komende tijd is opnieuw her-straten van de bestrating, waarvoor een aannemer wordt 

gezocht. 

Het hertenkamp wordt goed bezocht door jong en oud. 

 

Nieuwsbrief:  

Zie opmerkingen bij agendapunt HNI. 

 

Dorpsplan: 

Hiervoor worden nog steeds inwoners gezocht om mee te denken en te werken. 

 

Contributie:  

Binnenkort zal de contributie weer geïnd worden. Gezocht wordt iemand die de contributie 

ophaalt bij inwoners. Vanuit de zaal geen aanmeldingen. 

 

7. Gastsprekers: Caleidoscoop 

Inleiding door directeur waarna Anneke Lukkes het woord overneemt en ons informeert over 

de mienskipskeamer en ander projecten. 

De  mienskipskeamer is nieuw, heeft deels subsidie vanuit de regiodeal. Doel is o.a. om 

inwoners die gebruik maken van de thuiszorg samen te laten komen in plaats van de hele dag 

thuis alleen te wachten op de thuiszorg,  in een gezellige omgeving van De Kompenije, 

waarbij ook zorg verleend kan worden door de thuiszorg. De eerste bijeenkomsten waren 

direct al een succes en alle partijen zijn enthousiast en willen graag meewerken. Dit zijn vele 
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vliegen in één klap. Ook de andere projecten lopen op dit moment goed en het aantal 

deelnemers neemt toe. 

 

8. Rondvraag: 

Er wordt gevraagd naar de status van het Vervenershuisje. Voorzitter meldt dat dit geen zaak 

meer is van en door Plaatselijk Belang, maar voor de eigenaar. 

 

Opmerkingen over de Slusleane, is Opsterland, vanwege de slechte conditie fietspaden en 

weg. Bestuur Plaatselijk Belang stuurt een brief hierover aan de gemeente Opsterland. 

 

Stoeptegels Wenwearde vertonen steeds groter wordende spleten. Mede door o.a. 

ambulance, taxi’s etc. worden de stoeptegels uit elkaar gedrukt. Gemeente houdt zoals altijd 

een vinger aan de pols en benadrukt dat klachten gemeld moeten worden. Dit kan door 

wijkbeheer te bellen, maar ook va de nieuw app FIXI. Deze laatste wordt nu a veel gebruikt 

door inwoners van de gemeente.  

 

9. Sluiting: 21.40 uur 

Voorzitter bedankt alle aanwezigen en biedt iedereen een verfrissing aan. 

  

 

  


